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Protokollsanteckning 

 

Ärende 25: Detaljplan för del av Solgård 1:1 m.fl. med 

anledning av Tvärförbindelse Södertörn inom 

kommundelarna Flemingsberg, Sjödalen och Fullersta – 

beslut om antagande 

 

Vänsterpartiet anser inte att Tvärförbindelse Södertörn bör byggas. Vi 
menar att det är en infrastruktursatsning som leder åt fel håll. Den riskerar 
att öka den tunga trafiken genom Huddinge för att nå till och från Norviks 
djuphamn i Nynäshamn. Vi anser att en bättre infrastrukturlösning för 
godstransporter från Norviks hamn hade varit utbyggd kapacitet för 
tågtrafik. Vi oroas också över de höga partikelhalter som uppmäts längst 
motorvägar och menar att det riskerar att försämra luftkvaliteten avsevärt.  
 
I detta är ende handlar det om att upprätta en detaljplan för att göra 
konsekvensändringar som behövs i samband med bygget av 
Tvärförbindelse Södertörn. Syftet är bland annat att möjliggöra en ny 
dragning av Regulatorvägen och att bygga en vall mot 
Flemingsbergsskogens våtmarker. 
 
Med anledning av detta avstår vi från att delta i beslutet. 
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